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Totalt 13 medlemmer møtte til NAHF sitt første digitale medlemsmøte.  

 

Styret oppfatter at medlemmene var veldig positive til denne møteformen og ønsker at foreningen 

fortsetter med dette tilbudet. Teamet for dagens medlemsmøte var Araberhestcupen.  

 

Styret la vekt på at Norsk Araberhestforening er en avlsorganisasjon som skal tilrettelegge for avl og 

bruk av fullblodsaraberen og gi et tilbud til flest mulig av medlemmene. Vi skal også jobbe for å øke 

andelen av medlemmer samt at hester registreres riktig i stamboken. Tiltak i regi av foreningen skal 

oppmuntre til dette, herunder også Araberhestcupen.  

 

Her er noen av innspillene som kom frem: 

• Dele opp i flere kategorier (sprang, dressur, distanse etc). Noen mente at det var best som 

det er nå 

• Gjøre poengberegning mer likt fordelt (f.eks så kan ikke en distansehest som går høye klasser 

starte like ofte som en i lavere klasse gr stevnekarantene, og dermed faller endel poeng bort 

automatisk for dem, det synes de ikke er rettferdig). 

• Poeng pr km i distanse? Må i så fall være overens med poeng i øvrige grener (slik var cupen i 

starten). 

• Tillate flere grener og eventuelt uoffisielle utstillinger 

• Ha Årets Allrounder som en egen pris (hest er viktigere enn promotør for å få så mange 

hester som mulig med på lista) 

• Tydeliggjøre at alle norskregistrerte hester kan melde seg på selv om promotør/eier ikke er 

medlem og ikke får premier(flere hester på listen = flere vil melde seg på og antagelig flere vil 

bli medlem) 

• Lage et informasjonsskriv/flyer som kan legges i sekretariat på diverse stevner, samt en 

påmeldingsliste til cupen. Vil generere flere deltagere til cupen, og mdl til foreningen fordi vi 

er enda mer synlige) 

• Alle deltagere får f.eks et NAHF klistremerke eller lignende ved påmelding 

• Noen vilkårlige deltagere får utdelt goodiebag underveis i cupen 

• Premier og effekter er lokkende for å delta, selv slike *småting* 

• Arrangere en *finalehelg* eller lignende, og også at vi arrangerer mer turer, showkurs, 

handlerkurs, treninger og småstevner. 

Andre innspill som ikke gjaldt cup’en: 

• Det ønskes elektronisk stambok 

• Det ønskes at vi tydeliggjør mer vårt lokkemiddel både ift cupen, men også å bli medlem (evt 

også å registrere hestene...) 

• Offisiell premiering av cupvinnere på jubileumsshow 

• Julekonkurranse (utover forsidebilde) - med premie 


